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S*aprova per unanimitat, l ’informe emès per 
la Comissió Científica en resposta a la petició 
dels senyors Alem any i Cia. sobre Vus i utilitat 
de* la farina de soja i que copiât literalment 
diu :

< L a  introducció de la farina de soja en tera
péutica lia représentât un considerable progrès 
en el tractament de determinades malalties per 
reunir condicions de composició i digestibilitat 
que la fan essencialment diferent de le*s farines 
que habitualment s ’utilitzen en el nostre país. 
Degut a aqüestes circumstàncies ha estât pos
sible disposai* d ’un nou producte alimentari 
i terapèutic a la vegada que ha proporcionat 
résultats molt estimables generalment i a ve- 
gades definitius çn el tractament de malalties 
tais com la diabetis, l ’obesitat i certs tipus de 
trastorns gastro-intestinals».

S ’aprova per unanimitat, l ’informe emès per 
la propia Comissió Científica en resposta a una 
petició formulada per la Mutua de FAssociació 
d ’ Hotels, Cafés, Restaurants i Sim ilars de Ca
talunya, i que copiât literalment diu :

«Inicialment no hi ha en medicina cap ma- 
laltia cronica, rebent solament aquesta deno
minado les que triguen un temps mes o menys
11 arg  a guarir-se, temps que mai no s ’ ha con
sidérât inferior a tres mesos. Com sigui que en 
ed laude dictât, objecte de la consulta feta al 
Col legi, s ’estableix ben clarament que el limit 
màxim  de percepció de. subsidi no podrà èsser 
mai superior a tres mesos, no es possible for
mular una llista de malalties que a voltes tenen 
una duració superior al temps esmentat.»

D iversos. —  Aprofitant una abséncia mo- 
mentània del D r. Brossa, el Dr. Mestres i 
Miquel, que el substitueix en la Presidéncia, 
invita el Conseil a Pacte que en homenatje al 
Dr. Brossa celebraran els metges titulars el 
dia 2 i del corrent i demana que el Conseil hi 
assisteixi oficialment. A ix í s ’ acorda.

Acabades les hores reglamentáries, s ’acorda 
prorrogar la se-ssió per tot el temps necessàri 
per acabar l ’Ordre del Dia. '

Comissió de Deontologia.— E l senyor Secre
tan  en nom de la Comissió de Deontologia, 
proposa que la queixa formulada pel Doctor 
M. B . i P . contra el D r. J .  M .a M. i A ., sigui 
tramitada per la Secció de Girona, ja  que, si 
bé tenen llurs residéncies en Seccions dife- 
rents, el D r. B . té establert un servei regular 
a Girona, ha de figu rar en el seu registre de 
domicilis, i lia de satisfer les càrregues fiscals

en dita població i els fets ocorregueren per raó 
de suposat incompliment de pactes establerts 
en una col laboració d ’exercici de la medicina 
que fa  més de tres anys que dura. A ix i s ’a- 
.corda per unanimitat.

A  proposta de la Comissió de Deontologia, 
s ’acorda per unanimitat contestar a la comu
nicado do la Secció de Girona referent al cas 
del D r. M ., en el sentit que deu continuar 
l ’expedient fins a la seva total tram itado i 
fallar en justicia.

Comissió de protecdó als or fes. —  S ’acorda 
atendre la petició formulada per la senyora 
Em par Guedea, vidua T rias , referent a Pator- 
gació de pensió a la seva filia  Em par T rias  i 
Guedea, en el cas que renuncii a Passisténcia 
que actualment rep del Patronat del Col legi 
per a Orfes de M etges, de Madrid'.

D iversos. —  S ’acorda agrair la ’comunicado 
de PAssociació General de Metges i Biòlegs 
de Llengua Catalana, nomenant membre del 
Comité d ’honor del Congrés d ’enguany, a fa
vor del senyor President.

S ’acorda l ’enterat i trasllat a la Secció de 
Barcelona-Circumscripció d ’una comunicació 
del Sindicat de Metges de Catalunya trame- 
tent el providenciat amb motiu d ’unes peticions 
que fan els seuyors D rs. Duran i Junquera i 
A rgem í i Lacoma, de Sabadell.

A  proposta de la Presidéncia, s ’acorda per 
unanimitat, que el Consell General del Col
legi avanci l ’import de les dèspeses d ’enqua- 
dernació del Diccionari Català de Medicina.

Queda sobre la taula pendent d ’informe de/ 
l ’Assessoria Juríd ica, una proposta de la Sec
ció de Barcelona-Ciutat referent a una possible 
reforma d ’Estatuts.

E s  pren en consideració una proposta del 
Dr. Artal referent a la confecció d ’un distintili 
per als automòbils dels metges.

E s  dona compte d ’ haver-se celebrat amb tota 
solemnitat, la Sessió d ’homenatge als com- 
pan)'S vells, a la qual hi han assistit nombro- 
ses representacions d ’organismes oficiáis i pro- 
fessionals. havent fet P honor d ’ocupar la Pre
sidéncia, 1’ Honorable senyor Conseller de vSa- 
nitat.

I no havent-hi més assumptes a tractar s ’ai- 
xeca la sessió a la una hora i trenta xninuts 
de Pendemà de comentada.

E l  Presidente A . Brossa. —  E l  Secretavi, 
J .  Foncuberta.


